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U Bogu koji se utjelovljuje za nas osjećamo da smo ljubljeni i prihvaćeni

Draga braćo i sestre!

Proslava Boića već je blizu. Današnje bdijenje pripravlja nas da još snanije doivimo otajstvo koje
ćemo, potaknuti bogoslujem, noćas motriti očima vjere. U boanskom Novorođencu, što ćemo ga
poloiti u jaslice, postaje očito naše spasenje. U Bogu koji se utjelovljuje za nas, osjećamo da smo
ljubljeni i prihvaćeni, otkrivamo da smo dragocjeni i jedinstveni u Stvoriteljevim očima. Kristovo
rođenje pomae nam da si posvijestimo koliko vrijedi ljudski ivot, ivot svakoga ljudskog bića, od
njegova začeća do prirodnog zalaska. Onome koji otvori svoje srce tome "povijenome djetetu" i
poloenom "u jasle" (usp. Lk 2,12), on otvara mogućnost da novim očima gleda svakodnevnu
stvarnost. Moći će kušati silu nutarnje privlačnosti ljubavi Boje, koja uspijeva preoblikovati i bol u
radost.

Pripravimo se, dragi prijatelji, na susret s Isusom, Emanuelom, Bogom s nama. Rodivši se u
betlehemskom siromaštvu, On eli postati svačijim suputnikom. U ovom svijetu, otkako se On
odlučio u njemu "ušatoriti", nitko nije stranac. Istina je da smo svi prolaznici, no upravo Isus
omogućuje da se osjećamo doma na ovoj zemlji posvećenoj njegovom prisutnošću. On međutim
od nas trai da je učinimo gostoljubivim domom za sve. Iznenađujući dar Boića upravo se sastoji u
tome: Isus je došao za svakoga od nas te nas u sebi učinio braćom. Tome odgovara naša
zauzetost da sve više nadilazimo predrasude i klišee, da rušimo pregrade i poništavamo
suprotnosti koje dijele ili čak i dovode do sukobljavanja pojedinaca i naroda, da bismo zajedno
izgradili svijet pravde i mira.

S ovim mislima, braćo i sestre, proivimo posljednje sate koji nas dijele od Boića, duhovno se
pripravljajući da prihvatimo Dijete Isusa. U srcu noći On će nam doći. Njegova je elja i da dođe u
nas, da se nastani u srcu svakoga od nas. Da bi se to ostvarilo, potrebno je da budemo raspoloivi i



spremni da ga primimo, spremni da mu pripravimo mjesto u sebi, u svojim obiteljima, u svojim
gradovima. Neka nas njegovo rođenje ne nađe obuzete brigama oko proslave Boića, dok
zaboravljamo kako glavnu uloga u tom blagdanu pripada upravo Njemu! Neka nam pomogne
Marija da zadrimo nutarnju sabranost koja je potrebna elimo li iskusiti duboku radost što je donosi
Otkupiteljevo rođenje. Njoj se obraćamo sada svojom molitvom, misleći osobito na one koji će
provesti Boić u alosti i samoći, u bolesti i patnji: neka svima Djevica donese jakost i utjehu.
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